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Langagerskolen d. 11. marts 2024 
 

 
Referat fra skolebestyrelsesmøde mandag den 11. marts 2024 
 
 
1. Godkendelse af referat og dagsorden  

Referatet fra d. 22. januar godkendes på førstkommende møde.  

 

2. Kapacitetsanalyse  

Kolt 
Der arbejdes med mulighed for ombygning og udbygning til 120 elever i Kolt. Der indregnes undersøgelse af 
jordbunden og miljøscreening af det eksisterende byggeri, så der ikke melder sig overraskelser i 
byggeprocessen. Det forventes at koste 100 millioner til ombygning/udbygning og 10 millioner til øvrige 
områder. 
 
Viby 
Der er fortsat planlagt med bygning af et nyt H op mod højen bag bygning 2. Byggepriserne er dog steget fra 
14.000,-18.000,- pr. m2, hvilket formentlig betyder, der bliver skåret i antal m2. Der skal dog gerne ende 
med at være plads til 24-26 elever for at vi har nok plads, når pavillonerne fjernes. 
Fitnessrummet af samme grund skåret af udbygningen af hallen.  
Når byggeriet er færdigt og pavillonerne fjernet, kan der være ca. 195 elever i Viby. 
 

3. Endeligt regnskab og budget  

Bjørn gennemgår økonomien (se bilag 1). 

Regnskab 2023: I 2023 var der et merforbrug på 2,3 millioner, som tages af vores opsparing. Etablering af 
legeplads udgør 1,5 millioner af merforbruget.  



 

 

Budget 2024: Budgettet for 2024 er på 125.800, - Det forventes, at 2024 ender ud med et merforbrug på 1,3 
millioner. I 2024 indfases besparelsen (nedsættelse af klassekvotienten på 8.-10. klassetrin) fra 
budgetforliget fuldt ud, besparelsen udgør ca. 1 million kr.  

 

Regnskab og budget er godkendt. 

 

Der udsprang en drøftelse af styrkelse af helhedstilbuddet og ændringer i hverdagen, punkterne bliver sat 
på et kommende møde. 

 

4. Kørsel  

Langagerskolen er ikke længere så tæt på planlægning af kørslen. Det er nu mere et anliggende mellem 
forældrene og kørselskontoret. Kørslen bevæger sig fra at være en del af den pædagogiske indsats til at 
være transport. 

 

Nye elever visiteres til kørsel efter de nye regler. For elever, der allerede går på skolen, skal der ske en 
revurdering af bevillingen. Vi ved endnu ikke, hvornår den proces starter, men Kørselsenheden har 
tilkendegivet, at de giver Langagerskolen besked umiddelbart inden. 

 

5. Eventuelt 
Fremtidige punkter: Styrkelse af helhedstilbuddet. Ændringer i hverdagen 
 
Emneugen er i uge 16, den afvikles i år i Kolt og i Viby. 
 
Ønske om, at der laves opslag på AULA, når der har været arrangementer på skolen. 


